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استاندار ایلام:
مدیران دستگاه های اجرایی و بانک ها 
با جدیت تمام پای کار اشتغال باشند

بیــان  بــا  ایــام  اســتاندار  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
اینکــه امــورات مرتبــط با مــردم در ایام اربعیــن تعطیل 
نمی شود، گفت: مدیران دستگاه های اجرایی و بانک ها 

با جدیت تمام پای کار اشتغال باشند.
حســن بهرام نیــا شــامگاه شــنبه در جلســه شــورای 
اشــتغال استان در ســالن جلســات مانیتورینگ اربعین 
مهــران، اظهار کــرد: اشــتغال از مهم تریــن اولویت های 
دولت ســیزدهم است و در همین رابطه جلسات مرتبط 

با اشتغال  به صورت منظم برگزار می شود.
وی اظهــار کــرد: برگــزاری این جلســه در این شــرایط 
اهمیــت موضوع اشــتعال را نشــان می دهــد و اربعین 
هیچ موضوعی را تحت شعاع خود قرار نمی دهد و هیچ 

کاری را به خاطر اربعین و ماه صفر تعطیل نمی کنیم.
وی افــزود: در طــی همین مدت نیــز چندین کارگروه 
در همیــن ایــام اربعیــن تشــکیل شــده کــه گویــای این 
اســت که به هیچ عنوان امورات مرتبط با مردم را تحت 
شــعاع اربعین قرار نخواهیم داد؛ عاوه بر این دو تن از 

معاونین استانداری در مرکز استان حضور دارند.
نماینده عالی دولت در اســتان ایام تأکید کرد: هیچ 
اموری از مردم تحت شــعاع اربعین قرار نمی گیرد که آن 
امــورات کُنــد و یــا تعطیل شــوند و برای حل مشــکات 

تمام تاش خود را به کار خواهیم گرفت.
بهرام نیــا خاطرنشــان کــرد: در همیــن رابطــه یکــی 
از مهم تریــن موضوعــات اشــتغال اســت و بســیاری از 
موضوعــات ازجملــه ازدواج و اقتصــاد به اشــتغال گره 

خورده و از این جهت اهمیت دارد.
وی بیــان کــرد: مدیــران، امســال هم باید بــا نگاه به 
ســال گذشته پای کار باشــند و همه باید پای کار بیایند، 
عملکــرد هر بانک بطور مســتقیم در اشــتغال تأثیرگذار 

است.
نماینده عالی دولت در اســتان اضافــه کرد: عملکرد 
کمیتــه امــداد در جذب اعتبــارات قابل تقدیر اســت اما 
ســهم هشــت درصــدی در جــذب ایــن اعتبــارات قابــل 
ســریع تر  هرچــه  بانک هــا  بنابرایــن  نیســت،  پذیــرش 

اعتبارات را جذب کنند.
بهرام نیا با بیان اینکه بانک ها باید نسبت به پرداخت 
ســهم خود اقدام کنند، افــزود: عملکرد برخی بانک ها و 
دســتگاه های اجرایی قابل تقدیر است اما دستگاه های 
اجرایی و بانک هایی که در ســهم اشــتغال ضعیف عمل 
کردنــد بایــد تــاش بیشــتری کننــد تــا از جایــگاه بهتری 

برخوردار شوند.
وی همچنیــن در پایــان از فرمانداران خواســت تا به 
طور مرتب جلســات شورای اشــتغال را برگزار کنند، لازم 
به ذکر اســت در این جلســه مصوب شــد تا در دو هفته 
آینــده جلســه بعــدی شــورای اشــتغال برگــزار و نتیجه 

عملکردها مجدداً بررسی شود.

تقدیر استاندار کردستان 
از سرمایه گذاری مخابرات 

در حوزه زیرساخت های ارتباطی
گــروه  ســپهرغرب، 
کردســتان  اســتاندار  خبــر: 
سرمایه گذاری 205 میلیارد 
تومانــی مخابــرات طی پنج 
ماهه سال جاری و تاش  و 
مجموعه  ایــن  برنامه ریزی 
ارتقــای  و  ایجــاد  بــرای 
زیرســاخت های ارتباطی در 

استان را ستودنی و شایات تقدیر خواند.
اســماعیل زارعی کوشــا در مراســم افتتاح 128 پروژه 
مخابراتی در کردستان اظهار کرد: جای بسیار خوشحالی 
اســت که مخابرات کردستان در زیرساخت های ارتباطی 
که جزو نیازهای اســتان است، پیشگام در کشور است و 

اهتمام جدی دارند.
وی تصریــح کرد: هر اندازه پیشــرفت می کنیم ســهم 
زیــاد  تابعــه  دســتگاه های  و  مخابــرات  ســرمایه گذاری 

می شود.
وی اعــام کرد: کردســتان در بســیاری از این پروژه ها 
پیشــگام اســت و ســهم خوبی در کشــور داشــته است 
کــه ســرمایه گذاری بیش از 200 میلیارد تومان در ســال 
گذشــته کردستان و بیش از ســال گذشته در پنج ماهه 
امســال سرمایه گذاری شــده است شاخص های مهمی 

در موفقیت در کردستان است.
اســتاندار کردســتان خاطرنشــان کــرد: مخابــرات بــر 
اساس اولویت ها در استان سرمایه گذاری کرده است و 
این سرمایه گذاری در تمام شهرستان ها بوده که بیانگر 

برنامه ریزی و اولویت بندی است.
زارعی کوشــا اضافــه کــرد: هر انــدازه پیــش می رویم 
نیازهای جامعه بیشــتر می شــود ضمــن اینکه تقاضاها 

هم نسبت به گذشته متفاوت تر است.
وی گفت: زیرســاخت ها و فناوری های حوزه ارتباطی 
ســالانه و روزانــه ارتقــا پیــدا می کند و موجب پیشــرفت 
می شــود کــه نیاز اســت بیــش از گذشــته در تخصیص 

اعتبارات و تجهیزات به مخابرات توجه شود.
وی ادامــه داد: امــروز افتتــاح ایــن طرح هــا نقطــه 
عزیمتــی بــرای ماه هــای باقی مانــده از ســال اســت و 
این حجــم ســرمایه گذاری و خدمت رســانی توقــع ما از 

مخابرات را بیشتر می کند.
استاندار کردستان عنوان کرد: کردستان در فایوجی 
هــم جــز اســتان های پیشــگام اســت و همیــن بیانگــر 
بالندگی مخابرات کردســتان در کشــور است که بنده از 

مدیر و مجموعه مخابرات استان تشکر می کنم.

خبر

چند پروژه  بزرگ عمران شهری در سنندج آماده بهره برداری است
ســنندج  شــهردار  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
گفت: چندین پروژه  عمران شــهری و پارک بزرگ 

مقیاس در سنندج آماده بهره برداری است.
ســیدانور رشــیدی در دیدار اعضای شورای 
شــهر ســنندج بــا اســتاندار کردســتان، ضمــن 
تبریــک هفتــه دولــت، اظهار کــرد: بــا همدلی و 
همراهــی که ایــن دوره در بین اعضای شــورای 
شــهر و شــهرداری وجود دارد زمینه کار جهادی 
و برداشــتن گام های بلند عمرانی و توســعه ای 

در مرکز استان فراهم شده است.
وی خاطرنشــان کرد: ریل گذاری مناسبی در 
بخش هــای مختلــف عمرانــی، ســرمایه گذاری، 
فرهنگی و فضای ســبز در شهر سنندج صورت 
گرفته و کار با ســرعت مناســبی در حــال انجام 

است.
شــهردار ســنندج بــا بیــان اینکــه براســاس 
حــال  در  نســبی  رضایتمنــدی  بازخوردهــا 
حاضــر در بین شــهروندان ایجاد شــده اســت، 
گفــت: معتقدیــم کــه مــردم کردســتان به ویژه 
شــهروندان فرهنگــی و فهیــم ســنندجی لایق 
بهتریــن خدمات هســتند از ایــن رو تمام توان 

و ظرفیت هــای موجــود را برای رســیدن به این 
هدف پای کار آورده ایم.

رشــیدی اضافه کرد: توزیع عادلانه خدمات 
و اجــرای پروژه هــای عمرانــی بــا توجــه بــه نیاز 
شــهر از نــکات مهمــی اســت کــه مــد نظــر قرار 
گرفتــه و به واســطه وجــود تیــم جــوان و پــای 
کار توانســته ایم در طــول تقریبــا دو گذشــته 

حرکت های خوبی در این زمینه انجام دهیم.
مناطــق  ســمت  بــه  خدمــات  شــیب    

کم برخوردار
رشــیدی با تأکید بر اینکه شــیب خدمات به 
ســمت مناطق کم برخوردار است، افزود: ایجاد 
بســترهای لازم برای توســعه و آبادانی و توزیع 
عادلانه خدمات در ســطح شهر از اولویت های 
مدیریت شهری در شهرداری سنندج است و در 
همین راســتا اقدامات گسترده ای انجام گرفته 
و چند هزار میلیارد تومان پروژه ســرمایه گذاری 

در عناوین مختلف تعریف شده است.
وی اضافــه کــرد: بودجه امســال شــهرداری 
ســنندج با ریل گــذاری و نگاه تخصصــی و دید 
توسعه محوری همه نقاط شهر تعیین و سعی 

شــده زمینه بــرای تحقــق عدالــت اجتماعی در 
خدمات رســانی به همه شــهروندان در مناطق 
و نواحــی مختلف به ویژه حاشــیه شــهر فراهم 

شود.

  احداث 143 هکتار فضای سبز
از  بیــش  احــداث  ایــن مســئول،  بــه گفتــه 
راه انــدازی  ســبز،  فضــای  و  پــارک  هکتــار   143
نهضت اســفالت با تاکید بر توجه هرچه بیشــتر 
بــه نواحــی منفصــل شــهری و عملیاتــی کردن 
شهرداری الکترونیک در راستای خدمات رسانی 
هرچه بیشــتر به شــهروندان از اقدامــات قابل 
توجه در این دوره از فعالیت مدیریت شهری در 

سنندج است.
رشــیدی اضافه کرد: ســعی کرده ایــم ایجاد 
درآمــد پایدار برای شــهرداری و شــهر، توســعه 
سرمایه گذاری و اشتغال زایی، جذب گردشگر و 
حمایــت از تولید را در اولویــت  اجرای پروژه ها و 

برنامه های سرمایه  گذاری قرار دهیم.
وی بــا اشــاره بــه اینکه شــهرداری ســنندج 
تقریبــا در طــول 100 ســال گذشــته بــه صورت 

سنتی اداره و شهروندان خدمات خود را از این 
نهــاد دریافت کــرده و در این رویه هیچ، تغییری 
صورت نگرفته است، گفت: با توجه به امکانات 
و بســترهایی کــه در عصــر امــروز وجــود دارد 
نیــازی ضروری بود کــه در ایــن دوره از مدیریت 
شــهرداری با همراهی شوراهای شهر شهرداری 
الکترونیک را محقق کنیم تا مردم بتوانند بدون 
حضــور فیزیکی در مجموعــه، خدمات مختلف 
پرداخــت  پروانــه، ســاخت و  در زمینــه صــدور 

عوارض را دریافت کنند.

شــهرداری  درصــدی   90 پیشــرفت    
الکترونیک

اجــرای طــرح  بــه گفتــه شــهردار ســنندج، 
شــهرداری الکترونیــک طی چند ماه گذشــته در 
شــهرداری سنندج کلید خورده و در حال حاضر 
پیشــرفت 90 درصدی دارد و روند کار با سرعت 

مناسبی در حال انجام است.
رشــیدی اضافه کرد: در حوزه سرمایه گذاری 
نیز اتفاقات خوبی در شــهر صورت گرفته است 
البته تا رســیدن به هدف فاصله داریم، اما روی 

ریل توسعه حرکت می کنیم.
وی در ادامه با اشاره به اینکه چندین پروژه 
عمرانی با محور رفع مشــکات ترافیکی و پارک 
بــزرگ مقیــاس طی مــاه آینــده به بهره بــرداری 
پروژه هــای  اجــرای  کنــار  در  گفــت:  می رســد، 
عمرانی، توســعه ای و رفاهی از مسئولیت های 
اجتماعــی نیــز غافل نشــده و در همین راســتا 
احداث کمــپ ماده 16 دنبال و خوشــبختانه با 
همراهــی و همدلــی متولیان امــر در این حوزه 

جامه عمل پوشانده شد.

  تدوین طرح جامع ترافیکی سنندج
شهردار ســنندج گفت: طرح جامع ترافیکی 
بــا نــگاه پیاده راه ســازی از دیگــر نــکات مهمــی 
اســت که در دستور کار شــهرداری سنندج قرار 
گرفتــه و در همیــن راســتا ایجــاد پارکینگ های 
طبقاتــی بــه ویژه در بافت مرکزی شــهر و ایجاد 
دیگــر  از  آزادی  میــدان  در  طبقاتــی  پارکینــگ 
برنامه شهرداری سنندج است که در این زمینه 
نیازمند همراهی و نگاه ویژه مســئولان ارشــد 

استان داریم.

آبی کردستان ح های  جذب 940 میلیارد تومان اعتبار برای طر
ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل شــرکت آب 
منطقــه ای کردســتان گفــت: از ابتــدای اســتقرار 
دولــت ســیزدهم رصــد و پایــش طرح هــای ایــن 
شــرکت از ســوی وزارت نیــرو شــتاب گرفــت و بــا 
همــت و تــاش دســته جمعــی مجموعــه ایــن 
شــرکت بالغ بر 940 میلیارد تومان در سال مالی 
1401 جــذب و طرح هــا و پروژه هــای متعددی در 
استان فعال و به شکوفایی و بهره وری رسیدند.

آرش آریانــژاد اظهــار کــرد: از ابتــدای اســتقرار 
دولــت ســیزدهم رصــد و پایــش طرح هــای ایــن 
شــرکت از ســوی وزارت نیــرو شــتاب گرفــت و بــا 
ایــن  مجموعــه  دســته جمعی  تــاش  و  همــت 
شــرکت بالغ بر 940 میلیارد تومان در سال مالی 
1401 جــذب و طرح هــا و پروژه هــای متعددی در 
استان فعال و به شکوفایی و بهره وری رسیدند.
وی افزود: از میان عمده طرح های این شرکت 
10 طرح به عنــوان طرح های اولویت دار انتخاب و 
پس از تزریق اعتبارات به موقع و مناســب، ســیر 
پیشــرفت صعودی خود را آغاز و خوشــبختانه با 
عنایت به نگاه ویژه وزارت نیرو و مجموعه دولت 
بــه اســتان کردســتان، در حــال حاضــر در همــه  

شهرستان ها کارگاه های فعالی داریم.
مدیرعامــل شــرکت آب منطقه ای کردســتان 
بــه عمــده دغدغه هــای وزارت نیــرو در خصوص 
این اســتان اشــاره کرد و گفت: تأمین آب ســالم 
صنعــت،  شــرب،  حوزه هــای  تمــام  در  پایــدار  و 
کشــاورزی و خدمات از رســالت ها و دغدغه های 
ایــن شــرکت و وزارت نیــرو اســت که ایــن مهم با 
توجه به حساسیت لازم بصورت جهادی در حال 

پیگیری و انجام است.
آریانــژاد بــه برخــی پروژه هــای اســتان اشــاره 
و خاطرنشــان کــرد: طــی دو ســال گذشــته خط 

انتقال 22 کیلومتری آبرســانی از ســد عباس آباد 
به تصفیه خانه و ایســتگاه پمپاژ شهرســتان بانه 
خاتمــه یافته و در حال حاضــر 550 لیتر در ثانیه 
آب پــاک بــه تصفیه خانــه ایــن شهرســتان، وارد 

می شود.
وی ادامــه داد: در حوزه طرح هــای منابع آب 
در شهرســتان کامیــاران ســد امیرآباد و رمشــت 
داریــم که حــدود 1100 هکتار از اراضــی پایاب این 
ســدها آماده بهره برداری است که اگر در 6 ماهه 

دوم ســال بتوانیــم ســد امیرآبــاد را نیــز آبگیــری 
کنیم کــه این مهم به توســعه و رونق کشــاورزی 
و گردشــگری آن منطقــه کمــک شــایانی خواهد 

نمود.
وی بهره بــرداری از اراضــی پایــاب ســد گاران 
مریــوان را عزمــی دیگر بــرای خدمت دانســت و 
گفــت: یکــی دیگــر از پروژه های مرزی که ســال ها 
جــزو مطالبــات به حــق مــردم شــریف مریــوان 
بــوده، بهره برداری از اراضی پایاب ســد گاران این 

شهرســتان است و این شــرکت در آن شهرستان 
دو اقــدام شــاخص و جهــادی انجــام دادیــم که 
اولی در راســتای مصوبــات کارگروه ســتاد احیاء 
دریاچه زریوار توانستیم برای نخستین بار حدود 
300 لیتر آب پاک به صورت مســتقیم از سد گاران 
بــه دریاچه زریبار انتقال یابد و این گامی مثبت و 

عملیاتی در زمینه احیای این دریاچه بود.
وی افزود: مجموعه این شرکت امروز آمادگی 
کامــل داریم که هر گاه ســازمان حفاظت محیط 

زیست درخواســت نماید این ظرفیت انتقال را تا 
1.2 مترمکعب بر ثانیه ارتقا دهد.

مدیرعامــل شــرکت آب منطقه ای کردســتان 
اضافه کرد: دومین اقدام این شرکت در مریوان 
این اســت که در پایان نیمه نخســت ســال جاری 
میــزان دو هــزار و 700 هکتــار از اراضــی نواحــی 
عمرانــی یــک و دو و جنــوب دریاچــه زریبــار بــا 
همکاری خــوب ســازمان جهاد کشــاورزی آماده 
آن   1402 ســال  پایــان  تــا  و  شــده  بهره بــرداری 
شــاءالله چهار هــزار و 600 هکتــار از اراضی پایاب 

سد گاران به بهره برداری کامل خواهد رسید.
آریانژاد آبگیری سد چراغ ویس پس از 20 سال 
را حائز اهمیت دانســت و افزود: این ســد بدلیل 
مشــکات اعتبــاری و فنی طی 20 ســال گذشــته 
پیشــرفت قابل توجهی نداشــت اما در سه سال 
اخیر بطور کامل آبگیری و تصفیه خانه آب شــرب 

این شهرستان نیز وارد مدار بهره برداری شد.
وی به برخی مشکات تأمین آب در شهرستان 
دیواندره نیز اشــاره کرد و اظهار کرد: برای تأمین 
آب شــرب شهرســتان دیوانــدره، متأســفانه بــا 
توجــه کمبــود اعتبــارات ایــن ســد بهره بــرداری 
کامــل نرســیده بود که اکنــون با عنایــت به نگاه 
ویــژه وزارت نیــرو و تزریق به موقــع اعتبارات طی 
دو ســال گذشــته، این ســد نیز پس از 22 ســال 
تــا ظرفیــت 100 میلیون مترمکعــب آبگیــری و در 
حال حاضــر 50 میلیون متر مکعب آب ذخیره در 

مخزن این سد وجود دارد.
اراضــی  هکتــار   800 و  هــزار  یــک  گفــت:  وی 
پایین دســت ســد ســورال دهگان و 1200 هکتار 
نیز اراضی پائین دســت سد سنگ سیاه قروه نیز 
آماده بهره برداری است که به زودی شاهد افتتاح 

این مهم خواهیم بود.

مدیرعامل آبفای کشور:

همه مواکب و تأسیسات موجود در مهران به آب پایدار دسترسی دارند
شــرکت  مدیرعامــل  خبــر:  گــروه  ســپهرغرب، 
مهندســی آبفــای کشــور بــا تأکید بــر اینکه همه 
مواکــب و تأسیســات موجــود در مهــران به آب 
پایــدار دسترســی دارنــد، تصریح کــرد: اکیپ های 
کنتــرل کیفــی صنعت آب و فاضــاب نیز با حضور 
از شــبکه و  آب توزیــع شــده  بــر کیفیــت  خــود 

تانکرها، نظارت لازم را دارند.
اتابــک جعفــری در بازدیــد از قــرارگاه اربعیــن 
پایانه مرزی مهران افزود: در حوزه آب و فاضاب 
در پایانــه مــرزی، مدیریــت و برنامه ریــزی جــدی 
اتفــاق افتــاده اســت که امروز شــاهد ایــن تغییر 
محســوس و ایــن حجــم از ارائه خدمــات به زوار 

هستیم.
وی، بــه خدمت رســانی شــرکت آب و فاضاب 
کشــور در شــهرهای زیارتی عــراق نیز اشــاره کرد 
و گفــت: در کربــا شــرکت آب و فاضــاب اســتان 
تهران مســئولیت خدمات رســانی را برعهده دارد 
و اقداماتــی شــامل ایجــاد انشــعاب های کافــی 
و مناســب بــرای مواکــب و مراکــزی کــه نیــاز آبی 
دارنــد، ایجــاد یک هــزار دوش حمــام، تأمین آب 

ســرویس های بهداشتی، کمک رســانی در توزیع 
آب بســته بندی شده و انتقال تانکرهای سیار به 

شهرهای زیارتی را پیش بینی کرده است.
فاضــاب  و  آب  شــرکت  تصریح کــرد:  وی 
به عنــوان یــک شــرکت خدمــات رســان در همــه 
مقاطع در شــرایط سخت کاری نســبت به انجام 
وظایف خــود واقف بوده و از هیچگونه تاشــی 

دریغ نمی کند.
اســتان  وفاضــاب  آب  شــرکت  مدیرعامــل 
ایــام نیــز در جریــان این بازدیــد با ارائه گزارشــی 
از اقدامــات و فعالیت هــای انجــام گرفتــه بــرای 
تأمین آب پایدار و خدمات رســانی به زوار اربعین 
حســینی گفــت: شــرکت آب و فاضاب اســتان با 
تمهیــدات و اقدامــات پیش بینــی شــده در همه 
حال آماده بوده و در حال خدمت رســانی اســت 
تــا مــردم بــدون هیچ گونــه دغدغه ای بــه زیارت 

بپردازند.
ناصــری بــا تأکیــد بــر اینکــه بــرای تأمیــن آب 
شــرب پایدار زوار اربعین از 9 شهرســتان اســتان 
تــا مرز مهــران، برنامــه ریزی هــا و اقدامــات لازم 

انجام شــده اســت، اظهــار کرد: تأمین آب شــرب 
نقــاط  از نخســتین  اســتان  موکب هــای ســطح 
ورودی بــه اســتان تــا مــرز بین المللــی مهــران با 
اســتفاده از مخازن و خطــوط انتقال و همچنین 
اســتفاده از تانکرهای آبرســانی ســیار، تأمین آب 
سرویس های بهداشتی، تامین آب محل اسکان 
موقــت )زائــران( 100 هــزار نفــری پــارک جنگلــی 
»چقاســبز« ایام، نصب آب ســردکن های مســیر 
و پایانــه برکــت، نصب دســتگاه کلرزنــی در محل 
قرارگاه اربعیــن پایانه مرزی وزارت نیرو، اســتقرار 
دســتگاه یخ پولکی بــه مقدار پنج تن در شــبانه 
روز، ســاخت مخازن، ساخت خطوط انتقال آب و 
فاضاب و احداث ســپتیک فاضــاب پایانه مرزی 
مهران، فقط گوشــه ای از عملکرد جهادی شرکت 

آب و فاضاب استان ایام است.
وی با تقدیر از حضور فعال شرکت های آبفای 
اســتان های معیــن، اظهــار کــرد: به برکــت نظام 
مقــدس جمهــوری و دولت کار و کرامت، شــاهد 
استقبال مردم همیشه در صحنه از کنگره عظیم 

اربعین هستیم.

ایلام؛ میزبان هفتمین سوگواره منطقه ای عکس »آیینه داران« ویژه اربعین
سپهرغرب، گروه خبر: رئیس حوزه هنری استان 
ایام گفت: هفتمین سوگواره منطقه ای عکس » 
آیینه داران« ویژه اربعین حسینی بعد از پایان این 

کنگره عظیم به میزبانی ایام برگزار خواهد شد.
ســعید خیرالهی با اعام این خبــر، اظهار کرد: 
هفتمین سوگواره عکاســی »آینه داران« شامل 
عکــس آماتوری، حرفــه ای و عکس های مردمی 
)زیــر چتر حــرم با شــین( اســت و عاقه مندان تا 
18 شــهریورماه با ارســال آثار خود بــه دبیرخانه 
ســوگواره واقــع در حــوزه هنــری ایــام فرصــت 

شرکت در این سوگواره هنری را دارند.

وی بــا بیــان اینکــه موکــب هنرمنــدان ایــران 
و ایــام )شــین( همزمــان بــا ایســتگاه فرهنگــی 
سه راهی کارزان شهرستان سیروان، با راه اندازی 
ایــوان،  شهرســتان های  در  ســیار  موکــب  ســه  
مهــران، دهلــران نیــز فعالیــت فرهنگــی هنــری 
متنوعی در حوزه اربعین دارد، تصریح کرد: حوزه 
هنری اســتان با همــکاری در بخش های مختلف 
تئاتــر، ســرود،  ادبــی چــون  و  فرهنگــی، هنــری 
تجســمی بــا برپایــی ایســتگاه فرهنگــی در همه 
موکب های خدمات دهنده به زائران، موکب های 
مردمــی، ترمینال هــا و فــرودگاه تــا پایــان مــوج 

برگشــت زائران به فعالیت هــای فرهنگی و هنری 
ادامه خواهد داد.

ثبت نام نهایی بیش از 93 درصد دانش آموزان 
کردستانی

ســپهرغرب، گــروه خبــر: مدیــرکل آمــوزش 
درصــد   93.44 گفــت:  کردســتان  پــرورش  و 
نهایــی   ثبت نــام  کردســتانی  دانش آمــوزان 

شده اند.
شــورای  جلســه  در  ناظمی جــال  هاشــم 
در  کردســتات  اســتان  پــرورش  و  آمــوزش 
همراهــی  و  حمایــت  کــرد:  اظهــار  ســنندج 
دســتگاه ها بــا آمــوزش و پــرورش در برگزاری 
ژیمناســتیک  رشــته  ورزشــی  مســابقات 
دانش آمــوزی بــه میزبانی اســتان از 18 تا 28 
مردادمــاه امســال، از مصوبات جلســه قبلی 
شــورای آمــوزش و پرورش بود که در ســطح 

بالایی برگزار شد.
از  نفــر  و 700  یــک هــزار  کــرد:  اضافــه  وی 
سراسر کشــور در این مســابقات شرکت کرده 
بودند که به واســطه خدمات رسانی شایسته 
با یک رضایتمنــدی قابل قبولی بعد از برگزاری 

می سابقات استان را ترک کردند.
مدیرکل آموزش و پرورش کردستان افزود: 
کردســتان  شــده  موجــب  رضایتمنــدی  ایــن 
در ســطح وزارتخانــه بــه یــک برنــد در برگزاری 

مسابقات دانش آموزی تبدیل شود.
ناظمی جال به عملکرد شوراهای آموزش 
و پرورش اســتان طی ســال جــاری گریزی زد و 
خاطرنشــان کرد: جلســات شــوراهای آموزش 
و پــرورش در ســطح اســتان در ســال جاری به 

صورت مستمر برگزار می شود.
شــورای  جلســات  کــرد:  خاطرنشــان  وی 
آموزش و پرورش اســتان بیــش از 20 مصوبه 
داشــته کــه برخــی از مصوبــات اجــرا شــده و 

مابقی نیز در دست اجرا است.
کردســتان  پــرورش  و  آمــوزش  مدیــرکل 
اضافــه کرد: 39 نشســت شــورای آمــوزش و 
پرورش در ســطح شهرســتان ها و بخش های 

مختلف برگزار شــده که در ســه ماهه نخست 
ســال جــاری قــروه، زیوه و ســنندج بــه ترتیب 
بیشــترین مصوبــات ایــن شــوراها را بــه خود 

اختصاص داده اند.
ناظمی جال با بیان اینکه در حوزه ثبت نام 
دانش آمــوزان توفیقــات خوبی حاصل شــده 
اســت، گفــت: مــدارس اســتثنایی 86 درصد، 
اول  متوســط  درصــد،   98 ابتــدای  مــدارس 
درصــد   93.44 مجمــوع  در  و  درصــد   93

دانش آموزان ثبت و نهایی شده است.
وی در مــورد ثبــت ســفارش کتاب هــا هــم 
اذعــان کــرد: تــا امــروز بیــش از 90 درصــد از 
دانش آمــوزان میــان پایــه بــرای خریــد کتــب 
درسی در ســامانه ثبت سفارش خود را انجام 

داده اند.
کردســتان  پــرورش  و  آمــوزش  مدیــرکل 
افــزود: مقطــع اول ابتدایــی 80 درصــد، پایه 
هفتــم 65 درصــد و پایــه دهــم بــا توجــه بــه 
ایــن  در  کــه  مشــکاتی  و  تحصیلــی  هدایــت 
خصوص داریم و آزمون های دولتی 10 درصد 

انجام شده است.
اینکــه  بیــان  بــا  ادامــه  در  ناظمی جــال 
متوســطه  دوره  کتاب هــای  درصــد   95
دانش آموزان در انبارها موجود اســت، اذعان 
کرد: در ابتدایی 90 درصد، در شــاخه متوسط 
دوم نظــری 90 درصــد و فنی و حرفــه ای و کار 
و دانــش 80 درصــد در انبارها موجود اســت، 
درصــد   100 شــهریورماه   25 تــا  امیدواریــم 

کتاب های درسی را وارد استان کنیم.
بــه  کتاب هــا  ایــن  توزیــع  در  افــزود:  وی 
شهرســتان ها مشکل داریم وسیله نقلیه برای 
انتقــال ایــن کتاب هــا را نداریــم در ایــن راســتا 
نیــاز بــه حمایــت فرمانداری ها و شــهرداری ها 

هستیم.


